

Goethe-Institut Philippinen Newsletter - Don't miss the new gaming experience: Being Faust - Enter Mephisto - Dec 4-5, 2015



Dear friends of the Goethe-Institut,

Welcome to our newsletter!

We want to keep you up to date with what is happening around your Goethe-Institut, along with current information about German culture and activities in the Philippines.



Being Faust - Enter Mephisto - Dec 4-5, 2015

It's time to play.

Seal the pact with the devil on **December 4 and 5** at Being Faust - Enter Mephisto. In cooperation with Korean game-developer **NOLGONG**, the **Goethe-Institut Philippinen** will present the one-of-a-kind game project **Being Faust - Enter Mephisto** in the Shutterspace Studios, Quezon City.

Being Faust – Enter Mephisto' offers a new approach to gaming and to German poet Johann Wolfgang von Goethe's (1749-1832) masterpiece. Players themselves become the protagonist, confronting their opponent Mephisto in a digital world.

Once the soul is sold, the game is on: How far is the player ready to go? Can success and beauty really be bought? Is there a way back to the world of true love and meaningful friendship?

Participants are **required to register** [here](#) for any of the 5 sessions from December 4 to 5 next week:

Dec 4, 2015

2:00 pm or 5:00 pm

Shutterspace Studios

175 Citigold Plaza, Katipunan Ave., Loyola Heights, Quezon City

Dec 5, 2015

12:00 pm or 3:00 pm or 6:00 pm

Shutterspace Studios
175 Citigold Plaza, Katipunan Ave., Loyola Heights, Quezon City

There is **no fee** to join the game, the only things you'll need are a **smartphone with WiFi-access (iOS version 8 and later or Android version 4.4 and later) and a facebook account.**

For more information on Being Faust - Enter Mephisto visit our website:

[Being Faust - Enter Mephisto](#)

Contact: +632 8405723 to 24

program@manila.goethe.org

Being Faust - Enter Mephisto - 4.-5. Dezember 2015

Am 4. und 5. Dezember ist es endlich soweit und das **Goethe-Institut Philippinen** lädt gemeinsam mit dem koreanischen Spiele-Entwickler **NOLGONG** zu einem Spiel mit dem Teufel bei **Being Faust - Enter Mephisto** in die Shutterspace Studios in Quezon City ein.

Das einzigartige Spielformat ist ein neuer Zugang zu "Faust", dem bekanntesten Werk des deutschen Dichters Johann Wolfgang von Goethe (1749-1832). Dabei werden die Mitspieler selbst zur Hauptfigur des Stücks und treffen in einer digitalen Welt auf ihren Gegenspieler Mephisto.

Mit dem "Login" ist der Handel zwischen Faust und Mephisto&Co besiegelt, die Seele ist verkauft, das verführerische Spiel beginnt. Doch wie weit ist der Spieler bereit zu gehen? Kann man Erfolg und Schönheit tatsächlich kaufen? Gibt es einen Weg zurück in die Welt des interessenlosen Wohlgefallens, zur wahren Liebe und zur echten Freundschaft?

Alle Teilnehmer müssen sich vorab kostenlos [hier](#) für eine der fünf Sessions am 4. und 5. Dezember anmelden:

4. Dezember 2015

14:00 Uhr oder 17:00 Uhr

Shutterspace Studios

175 Citigold Plaza, Katipunan Ave., Loyola Heights, Quezon City

5. Dezember 2015

12:00 Uhr oder 15:00 Uhr oder 18:00 Uhr

Shutterspace Studios

175 Citigold Plaza, Katipunan Ave., Loyola Heights, Quezon City

Der **Eintritt ist frei.**

Jeder Mitspieler braucht allerdings ein eigenes **internetfähiges Smartphone mit Betriebssystem iOS Version 8 und neuer oder Android Version 4.4 und neuer** (WiFi vor Ort) und einen **facebook account.**

Mehr Informationen zu Being Faust - Enter Mephisto finden Sie auf unserer Website:

[Being Faust - Enter Mephisto](#)

Kontakt: +632 8405723 to 24

program@manila.goethe.org